
ZÁPISNICA 

 

Z 2. zasadnutia Komisie športu v roku 2023 

Dňa 6.6.2023 sa uskutočnilo 2. oficiálne zasadnutie Komisie športu v roku 2023. Komisiu športu 

otvoril a viedol predseda komisie Karol Čepec. 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 8 členov Komisie športu z celkového počtu 14, čím bola  komisia 

uznášania schopná.  

Svoju účasť ospravedlnili Ondrej Šoška, Ing. Peter Čerňan, Ing. Dušan Dobšovič, Marián Žucha, 

Adam Šarišský, JUDr. Roman Jantošík  

 

Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia Komisie športu (ďalej 

len „zápisnica“). 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 

2. INFORMATÍVNA SPRÁVA O ČINNOSTI OBLASTNEJ ORGANIZÁCIE 

CESTOVNÉHO RUCHU MALÁ FATRA ZA ROK 2022 

3. Zmena vo vyúčtovaní financií v Grantovom systéme mesta Žilina 

4. Odvolanie člena komisie na základne vlastnej žiadosti 

5. Rôzne, záver  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu 1 

 
Program a materiál boli doručené členom komisie elektronicky dňa 1.6.2023. Predseda Komisie 

športu privítal všetkých prítomných a predstavil im program zasadnutia.  

Členovia komisie program schválili. 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Karol Čepec ✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓    

Mgr. Ján Valúch 
✓ 

   

Bc. Matej Krško ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Hurík 
✓ 

  

Mgr. Milan 

Ladiver 
✓ 

  

Spolu 8 0 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu 2 

Uznesenie č. 5/2023 – príloha č.2 

Názov materiálu: INFORMATÍVNA SPRÁVA O ČINNOSTI OBLASTNEJ ORGANIZÁCIE 

CESTOVNÉHO RUCHU MALÁ FATRA ZA ROK 2022 

Materiál  predložil: Karol Čepec 

 

Stanovisko komisie športu: 

 

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí 

 

1. zobrať na vedomie 

 

1. Informatívnu správu o činnosti Oblastnej organizácie cestovného ruchu Malá Fatra za 

rok 2022 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Karol Čepec ✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓    

Mgr. Ján Valúch 
✓ 

   

Bc. Matej Krško ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Hurík 
✓ 

  

Mgr. Milan 

Ladiver 
✓ 

  

Spolu 8 0 0 

 

Komisia odporúča: 

 

- Vyriešiť problematické stĺpiky pri vjazde a zjazde z mostov, zabezpečiť kosenie a hneď 

následné čistenie, nakoľko kamene a suchá tráva pôsobia rušivo a nebezpečne na trati 

 

 

 

 



K bodu 3 

Uznesenie č. 6/2023 – príloha č.3 

Názov materiálu:  Zmena vo vyúčtovaní financií v Grantovom systéme mesta Žilina 

Materiál  predložil: Mgr. Dominik Hriník 

 

Stanovisko komisie športu: 

 

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí: 

 

I. Stiahnutie daného materiálu z programu zasadnutia 

 

- Komisia má za to, že danú problematiku už rieši VZN 7/2021, preto neodporúčame daný 

materiál prerokovať a schváliť 

- Daná zmena by sa mala realizovať dodatkom k VZN a nie návrhom na uznesenie 

- Nie je možné realizovať finančné záležitosti so spätnou platnosťou 

- Chyba už v hlavičke materiálu, rok 2022 

 

 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Karol Čepec ✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓    

Mgr. Ján Valúch 
✓ 

   

Bc. Matej Krško ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Hurík 
✓ 

  

Mgr. Milan 

Ladiver 
✓ 

  

Spolu 8 0 0 

 

 

 

 

 

 



K bodu 4 

Uznesenie č. 7/2023 – príloha č. 

Názov materiálu:  Odvolanie člena komisie Adama Šarišského na základne vlastnej žiadosti 

Materiál  predložil: Karol Čepec 

Stanovisko komisie športu: 

 

Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí: 

 

I. Odvolať Adama Šarišského z členstva v Komisii športu 

 

 

Výsledok hlasovania: 

 

Člen Za Proti 
Zdržal 

sa 

Karol Čepec ✓     

Mgr. Róbert 

Kašša 
✓     

Mgr. Dominik 

Hriník 
✓    

Mgr. Ján Valúch 
✓ 

   

Bc. Matej Krško ✓     

Mgr. Peter 

Zánický 
✓ 

  

Mgr. Marián 

Hurík 
✓ 

  

Mgr. Milan 

Ladiver 
✓ 

  

Spolu 8 0 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 5 

 

- Mgr. Dominik Hriník v krátkosti informoval o zámere presťahovať časť trialparku do inej 

zóny v Lesoparku, pričom časť trialistov s takýmto riešením nesúhlasí. Hlbšie sa 

problematika prerokuje počas pracovnej komisie športu, ktorá je predbežne naplánovaná 

na 3. júla 2023. 

 

- Mgr. Ján Valúch informoval o aktuálnom využívaní univerzitného atletického oválu, kde 

má záujem hrávať futbal pre nižšie vekové kategórie klub MŠK Žilina. Komisia sa k tejto 

téme vráti počas pracovného stretnutia 3. júla, keď bude témou aj efektívnejšie 

využívanie areálu a zároveň bude prerokovaná ekonomická časť prevádzky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Žiline dňa 8.6.2023 

                                                                                                                            Karol Čepec  

 Zapísal: Mgr. Matej Franek, sekretár KŠ                                                                                                  predseda KŠ 


